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زنگ خطر برای کشتی آزاد به صدا درآمد
ناکامی تیم ملی کشتی 
آزاد ایــران در ســی و 
رقابتهای  دوره  ششمین 
قهرمانی آســیا هر چند 
متعددی  و  مختلف  دلایل 
نقش  نمی توان  اما  داشت 
این  سرمربی  »نادرست« 
تیــم در رقم خوردن این 

نتیجه را نادیده گرفت.
به گزارش  مهر، کســب یک مدال طــا در ۱۰ وزن برای تیمی که مدعی 
شماره یک قهرمانی قاره کهن بود و با ترکیبی از کشتی گیران جوان و با تجربه 
راهی آستانه قزاقستان شده بود، زنگ خطر را برای این تیم و فدراسیون کشتی 
بــه صدا درآورد تا با تدبیر و مدیریت بهتری تیم ملی آزاد ایران را برای حضور 

در مسابقات جهانی و المپیک تدارک ببیند.
نقطه مثبت تیم ملی کشتی آزاد

تیم ملی کشتی آزاد ایران در شرایطی راهی مسابقات قهرمانی آسیا شد که 
یکی از موارد چالشی ســالهای اخیر کشتی جایش را به روالی عدالت محور و 
قانونمدار داده بود و ملی پوشان از مسیر حضور در چرخه انتخابی دوبنده تیم 
ملی را بر تن کردند تا اتفاقی مثبت و قابل دفاع رقم بخورد و کشتی گیرانی که 

شایسته بودند به عضویت تیم ملی درآیند.
ترکیبی از جوانان و باتجربه ها

با اینکه برخی عنوان کرده اند تیم ملی کشــتی آزاد ایران با ترکیبی جوان 
و کم تجربه راهی مســابقات قهرمانی آسیا شده بود، اما بررسی سوابق کشتی 
گیران اعزامی نشان می دهد اکثر ملی پوشان از تجربه کافی حضور در میادین 
بین المللی برخوردار بودند و شــاید سه ملی پوش از این تجربه بی بهره بودند. 
در اکثر اوزان ملی پوشــان ایران سابقه حضور در رویدادهای مهم بین المللی 

از جمله المپیک را داشتند اما عملکرد آنها با سوابق شأن همخوانی نداشت.
راه رفتن کشتی گیران روی زانو

عملکرد برخی کشــتی گیران نشــان داد آنها برای حضــور در این رویداد 
آمادگی بدنی و جســمانی استانداری نداشتند و چند ملی پوش در وقت دوم و 
ثانیه های پایانی مبارزه روی زانو راه می رفتند و توان لازم برای رسیدن به امتیاز 
را نداشتند. این وضعیت جسمانی که طبیعتاً کادر فنی و سرمربی تیم ملی باید 
در مورد آن توضیح بدهند، باعث شــد کشتی گیران ایران برخی مبارزات برده 

را با باخت عوض کنند.
ملی پوشانی که طراوت »کشتی« نداشتند

یکی دیگر از مواردی که در عملکرد ملی پوشــان کشــتی آزاد مشخص و 
نمایان بود، »کرختی« و »بی حالی« آنها روی تشــک بود که طراوت و شادابی 
کشــتی گیری که می خواهد ببرد و مدال بگیرد را نداشــتند. اکثر ملی پوشان 
ایران رمق جنگیدن و میل به پیروزی را نشــان ندادند و به نظر می رســید از 
نظر روحی و جســمی آماده نیســتند. حالا یا حریفان و مسابقات را دست کم 
گرفته بودند و یا نوع تمرینات و آماده ســازی شان برای حضور در این رویداد 

مشکل داشت.
زنگ خطر به صدا درآمد

کشتی آزاد ایران مدعی شــماره یک همه ادوار گذشته قهرمانی آسیا بوده 
و بیشــتر از تمام رقبایش در قاره کهن جام قهرمانی را بالای سر برده است اما 
نمایشی که ملی پوشان کشورمان در آستانه قزاقستان داشتند و سکوی اول را 
به میزبان آن هم با اختاف امتیازی بسیار زیاد واگذار کردند، زنگ خطر را برای 
کشــتی ایران به صدا درآورد تا مسئولان فدراسیون و کادر فنی تیم ملی برای 

رویدادهای آینده به فکر راه چاره باشند.
بهانه امکانات و رسیدگی وجود ندارد

فدراســیون کشتی را می توان در بین فدراســیون های ورزش ایران بهترین 
و کامل ترین فدراســیون از نظر امکانات و تجهیزات دانســت. فدراسیونی که 
در ســالهای گذشته وضعیت مناســبی از این حیث نداشت اما علیرضا دبیر از 
زمان حضورش به عنوان رئیس، تحولی بزرگ در زیرساخت ها و امکانات ایجاد 
کرد و فدراســیون را از وضعیتی نابسامان به مکانی استاندارد با تمامی امکانات 
برای یک ورزشــکار تبدیل کرد و هیچ کشتی گیری نمی تواند نبود امکانات و 

رسیدگی را بهانه ناکامی اش قرار دهد.
نقش »نادرست« درستکار

در همه تیم های ورزشی سرمربی نقش و حرف اول و اصلی است. مدیریت و 
درایت و تدبیر او قبل و در حین مسابقات کلید موفقیت یا ناکامی یک ورزشکار 
است. اوست که باید در حساس ترین و تاثیرگذارترین شرایط بهترین تصمیم را 
بگیرد و با دانش خود ورزشکار را به سمت موفقیت هدایت کند. کاری که باید 
پژمان درســتکار در تیم ملی کشتی آزاد ایران می کرد اما یا نکرد یا به درستی 
وظیفه اش را انجام نداد. برخی ملی پوشــان ایران درست در زمانی که نیاز به 
تدبیر و مدیریت کادر فنی و سرمربی خود داشتند، سردرگم و بی برنامه بودند 

و با اشتباهاتی که در ثانیه های پایانی مبارزه داشتند نتیجه را از دست دادند.
 حتی برخی ملی پوشــان کشتی برده را در ثانیه های پایانی با باخت عوض 
کردند و در شرایطی که باید با راهنمایی سرمربی کشتی را مدیریت می کردند 
تــا ثانیه های آخر هم بگذرد، اما با بی تدبیری قافیه را به حریف واگذار کردند 
و بازنده شــدند. پژمان درستکار که انرژی و رمق لازم را از او در این مسابقات 
ندیدیم، باید برای آینده خودش و تیم ملی کشتی آزاد ایران فکر تازه ای بکند. 
او باید بیشــتر باشــد و بیشتر برای »بهتر« شــدن ملی پوشان وقت بگذارد و 
ســربزنگاه ها به داد کشتی گیر برسد تا دیگر شاهد رقم خوردن چنین اتفاقاتی 

در تیم ملی نباشیم.

توافق اولیه با گزینه سرمربیگری تیم امید 
گزینه  حسینی  مجتبی 
اصلــی هدایت تیم فوتبال 
فدراســیون  با  ایران  امید 
فوتبــال به توافــق اولیه 

رسید.
بــه گــزارش ایرنا، شــاید 
فدراسیون  مشــکل  بزرگترین 
فوتبــال پــس از تیــم ملــی 
بزرگسالان انتخاب سرمربی تیم امید به حساب بیاید. مهدی تاج پس از کش 
و قوس های فراوان نتوانســت ســرمربی با کارنامه ای را برای این تیم انتخاب 
کند تا در نهایت هفته گذشــته تصمیم گرفت با امیر قلعه نویی سرمربی تیم 

ملی بزرگسالان نشستی را در این خصوص برگزار کند.
قلعه نویی در این نشست سه گزینه را به مهدی تاج پیشنهاد داده که گزینه 
اول او سید مجتبی حسینی سرمربی تیم فوتبال پیکان تهران است. حسینی 
که در ســال های اخیر با تیم های متوســط توانسته نتایج قابل قبولی بگیرد 

خیلی سریع مورد موافقت تاج قرار گرفت و مذاکرات با این مربی آغاز شد.
سرمربی فعلی پیکان و مربی اسبق پرسپولیس در چند نشست با مسئولان 
فدراسیون فوتبال از نگرانی های خود در خصوص تیم امید گفت و در نهایت 
مسئولان فدراسیون قول های لازم را جهت بهبود شرایط به این مربی دادند.
در این نشســت مقرر شد قرارداد حسینی تا پایان المپیک پاریس به امضا 

برسد.

رادوشویچ دریافت قسط دوم را به فیفا اعلام کرد
و  کروات  دروازه بــان 
سرخپوشان،  پیشــین 
دریافــت پــول واریزی 
به  از سوی پرســپولیس 
عنوان قسط دوم از توافق 

انجام شده را تایید کرد.
به گزارش ایرنــا، بوژیدار 
رادوشــویچ دریافــت پــول 
واریزی از باشگاه را تایید کرد. وی همچنین اعام کرد در نامه  رسمی به فیفا 

دریافت این مبلغ را اعام کرده است.
باشگاه پرســپولیس برای انجام این امر تا ۲۶ فروردین فرصت داشت ولی 
با توجه به همکاری نکردن فدراسیون فوتبال با وجود قول هایی که داده شده 

بود، باشگاه این مهم را پیش از موعد مقرر انجام داد.
گفتنی اســت که باشگاه باید ســه ماه دیگر اقدام به پرداخت قسط سوم 

مطالبات رادو کند.

نگاه

اخبارکوتاه

ســرمربی تیم ملی فوتسال کشــورمان گفت: 
سرپرست تیم ملی فوتســال مشخص شده است و 
رئیس فدراســیون هم تا به امروز کارش را برای ما 

انجام داده و من هیچ گلایه ای ندارم.
به گزارش ایلنا، وحید شمسایی در نشست خبری پیش 
از بازی دوســتانه با ازبکســتان اظهار داشت: من با یکی از 
رسانه ها صحبت کردم آنها از قول من زدند که گایه کرده ام 
اما در صورتی که من همیشــه حرفم را به صراحت می زنم. 
آنقدر در این مدت از زبان من حرف زدند که مجبور شــدم 
بروم و در اینستاگرامم پستی بگذارم و بگویم که من وحید 
شمسایی حرفم این اســت. ما گفتیم برنامه خودمان را به 
فدراســیون فوتبال دادیم زمان برگزاری اردوها و دیدارهای 
تدارکاتی خودمان را هم اعام کردیم. در این میان هم تأکید 
کردیم که بازیکنان لژیونر تیم ملی را می خواهیم. شهاب هم 
به جمع ما اضافه خواهد شد اما اینکه چقدر باید هزینه کنند 
خودشان می دانند چه ۱۰۰ دلار هزینه کنند چه ۱۰۰ هراز 

دلار آن دیگر بر عهده ما نیست. 
وی افزود: سرپرست تیم ملی فوتسال مشخص شده است 
و مهــدی تاج هم تا به امروز کارش را بــرای ما انجام داده 
اســت و من هیچ گایه ای ندارم. رسانه های معاند هم این 
اخبار را بارها تکرار میکنند در صورتی که مهم نیســت من 
خودم اینجا حاضر هستم. شمسایی در خصوص دیدار تیم 
ملی فوتسال کشورمان با ازبکستان گفت: ازبکستان یکی از 
حریفان دیرینه ما است و من به عنوان بازیکن اولین بار در 
ســال ۲۰۰۰ در تایلند با این تیم بازی کردم که در همان 
زمان هم بازی ســختی با این تیم داشتیم و در پایان نتیجه 
این بازی ۶ بر 4 به نفع ایران شــد. ازبکستان همیشه بعد از 

ژاپن یک پایه فینال در آسیا بوده است. 
وی در خصــوص برگزاری اردوهای تیم ملی فوتســال 
کشــورمان گفت: خدا را شکر تا به امروز تمام اردوهای تیم 
ملی برگزار شده است و قبل از این مسابقات در تایلند بودیم 
و بازی های خودمان را انجام دادیم و بازی با ازبکستان هم از 
قبل برنامه ریزی شده بود، اما نظر من این است که یک سال 
مانده به جام جهانی باید با آرامش و تفکر خوبی پیش برویم.
شمســایی در خصوص پیشرفت تیم ملی فوتسال ایران 
از زمان حضورش به عنوان سرمربی گفت: من از زمانی که 
به تیم ملی آمدم، تفکرات قدیمی در تیم ملی حاکم بوده و 
همیشه می گفتند باید یک مربی خارجی در فوتسال داشته 
باشــیم و بعد از آن هم موضوعی که بــا آن روبه رو بودیم، 
تغییر نسل در تیم ملی بود. تغییر نسلی که چه خوب باشد 
و چه بد که خدا را شــکر می کنم یک دوره ای از این تغییر 
نســل به خوبی در تیم ملی اتفاق افتاد. تغییر نسل در تیم 
ملی باید اتفاق می افتاد و نســل طایی دچار یک جابجایی 
بزرگ می شــد. بعد از آن کسانی که بزرگان فوتسال بودند، 

از این اقدام من حمایت کردند و من امروز خیلی خوشحال 
هستم که تغییر نســلی که انجام دادیم خیلی خوب اتفاق 
افتاد و همه جوانانی که به تیم ملی اضافه شدند را تیم های 
مطرح دنیا می خواهند. این برای منی مربی خوشحال کننده 
است که بازیکنان تیم ملی از طرف تیم های خارجی دعوت 
شوند. شما ببینید اسپانیا دنبال بازیکنان ایرانی است. امروز 
در اســپانیا 3 لژیونر داریم و ۲ بازیکــن دیگر ایرانی را هم 
می خواهند. این موضوع هم باعث رشد بازیکنان می شود و 

هم روحیه آنها را دوچندان می کند.
شمســایی در خصوص وضعیت قراردادش با فدراسیون 
فوتبــال گفت: تا امروز یکبار هم قراردادم با فدراســیون را 
نخوانده ام. چــون قرارداد من پیچیده بــود و زمان عزیزی 
خادم کارهایش انجام شــد و زمان ماجــدی این قرارداد به 
امضا رســید و زمان تاج هم ادامه دار شد. روی برگه تا ۲9 
اسفند ماه ۱4۰۱ بود اما یک تبصره داشت که تا جام جهانی 
سرمربی تیم ملی می ماندم. ولی موضوعی را باید بگویم که 
شــما بهترین مربی دنیا هم باشید و ۱۰۰ سال هم قرارداد 

داشته باشی فدراسیون شما را نخواهد جابه جا می شوید. 
شمسایی گفت: هیچ فشــاری روی من نیست. فشار را 
خودمــان ایجاد می کنیم. من همیشــه صادقانه و شــفاف 
صحبت می کنم اما برخی سایت ها مبنایشان مشخص است. 
من نشســتم که انتقاد پذیر باشــم اما بدون کینه ورزی، تا 
لحظه ای که اینجا هستم به بازیکنم وظیفه می دهم برای این 
پیراهن و پرچم کشور باید سرش را بدهد. خودم سرم و وقتم 
را می گذارم. حامی تک تک بازیکنان و مربی و سرپرست هم 

هستم. واقعیتی را هم که با چشمم ببینم می گویم.
وی تصریح کرد: اگر برنامه ای که دادم انجام شود، بازی 
تدارکاتی که خواستیم، برزیل رفتن و آمدن برزیل به ایران، 
از فیفا دی ها به نحو احســن استفاده کردن... در مورد هتل 

بگذارید شفاف بگویم. 
ما را بیرون نکردند. تیــم ملی جوانان و بانوان تغییر جا 
دادند. برای ما هم هتل کادمی را آماده کردند. با تاج تلفنی 
صحبت کردم گفت شــما کارتان را انجام بدهید با ممبینی 
صحبت شده است. گفتم به تیم لباس نداده اند. ما یک شب 

نان و ماســت می خوریم ولی هر هفته کــه نه، یک بار هم 
نان و نوشابه! قدیم بازی می کردیم به عشق بربری یا کیک 
با نوشــابه! سرمربی تیم ملی فوتســال تصریح کرد: هزینه 
نمی کنیم دنبال قهرمانی آسیا یا چهارمی دنیا هستیم. روزی 
هم فوتبال در آســیا قهرمان شــد، الان دنبال این هستیم 
که 4تا را ببینیم. می گوییم روزی ســتاره آسیا روی سینه 
باشــگاه های ما بوده الان دنبال گرفتن مجوز هستیم. کلی 
برنامه هم می بینیم و حرف های ناامید کننده می شــنویم. 
در این آشــفته بازار فقط ورزش کشــور است که می تواند 
امید بیاورد. ســاحلی قهرمان شد با عشــق نگاه می کردم. 
بانوان، فوتبال، والیبال یا بســکتبال می روند. شوروشعف در 
آن هاست. ما را دعا کنید. کار سختی داریم اما بدون برنامه، 
ســاختار و منابع مالی به جایی نمی رســیم. سفال منش و 
طیبی هم هستند. پول بلیتش هم داده شده است. از هتل 
هم بیرون مان نکرده اند. البسه مجید هم تنمان است. از تاج 
هم به واسطه تلفنی که زدم و با اولین زنگ صادقانه جواب 

داد و پیگیر کارها بود ممنون هستم.

خبرورزشی نوشت: بعد از گذشت چند ماه، هنوز 
هم خیلی ها از دلیل اصلــی جدایی یورگن لوکادیا 
مهاجم هلندی پیشین پرسپولیس بی اطلاع هستند.

پرســپولیس بعد از مدت ها توانســت در تابستان یک 
مهاجم گلــزن و کاس بالا به نام یورگن لوکادیا هلندی را 
به خدمت بگیرد. مهاجمی که در همان بازی های نخســت 
خودش نشان داد با بقیه فرق می کند. لوکادیا خیلی زود در 

ترکیب پرسپولیس جا افتاد و شروع به گلزنی کرد. او هنوز 
هم با وجود اینکه دیگر در پرســپولیس حضور ندارد، ولی 
بهترین گلزن این تیم در لیگ به حساب می آید. لوکادیا که 
بین پرسپولیسی ها حســابی محبوب شده بود، ناگهان 4۸ 
ساعت قبل از دربی در اقدامی عجیب و غیرحرفه ای تصمیم 

به ترک پرسپولیس گرفت و از ایران خارج شد.
او ابتدا به دلیل مشکات خانوادگی درخواست مرخصی 

کرد ولی بعد از چند روز قراردادش را با پرســپولیس فسخ 
کــرد و دیگر به ایران نیامــد. در مورد دلایل اصلی جدایی 
لوکادیا از پرسپولیس حرف و حدیث های زیادی مطرح شد 
و خیلی ها در این خصوص صحبت کردند. از مشــکات با 
همسرش، بیماری فرزندانش، مشــکات سیاسی، دستور 
ســفارت هلند برای خــروج از ایران گرفته تا مشــکات 
فیلترینــگ اینترنت در ایران عدم دریافت پول از باشــگاه 

پرسپولیس.
البتــه که این مــورد آخر اصا صحیح نبود و باشــگاه 
پرســپولیس در اقدامی خوب تمامی حقوق این بازیکن را 
تــا روزی که در ایران بود، پرداخت کرد و پرسپولیســی ها 
هیچ بدهی به این بازیکن نداشتند. لوکادیا که چندی قبل 
با شــکایت باشگاه پرسپولیس مواجه شد، با عقد قراردادی 
با فوتبال چین رفت تا فوتبالش را در این کشور ادامه دهد. 
این انتخاب عجیب از سوی لوکادیا سوال های زیادی را در 

ذهن هواداران فوتبال در ایران به وجود آورده است.
از لحــاظ فیلترینــگ و محدودیت های زیــاد در مورد 
اینترنت، چین در دنیا ســرآمد است و دسترسی به فضای 
مجازی و شبکه های اجتماعی در این کشور به سختی میسر 

می شود. انتخاب چین توسط ســتاره هلندی باعث شد تا 
دوباره حرف های مختلفی در مورد جدایی او از پرسپولیس 
مطرح شــود. جدیدترین روایت در مورد فرار شبانه یورگن 
در فاصله 4۸ ساعت قبل از دربی حاکی از آن است که چند 

دلال این بازیکن را فراری دادند.
یکی از نزدیکان لوکادیا که در آمدن این بازیکن به ایران 
و باشــگاه پرسپولیس نقش داشت، مدعی شد بعد از انجام 
چنــد بازی خوب در ایران، دلالان زیادی ســعی کردند به 
لوکادیا نزدیک شــوند تا او را از پرسپولیس جدا و با مبلغی 
بالاتر به تیمی دیگر بفرســتند. لوکادیا در ابتدا به این افراد 
محل نمی داد ولی با گذشــت زمان چند تن از این دلال ها 
موفق شــدند با ســتاره هلندی نیم فصل اول پرسپولیس 

ارتباط بگیرند.
ایــن فرد ایرانی که با لوکادیــا در ارتباط بود، به نقل از 
مهاجم هلندی مدعی شــد که این بازیکــن از حضور در 
پرســپولیس راضی بود و حقوقش را هم سر وقت دریافت 
می کرد. با این حال طبق ادعای این فرد نزدیک به لوکادیا، 
چنــد دلال ایرانــی بالاخره کار خودشــان را کردند و این 

بازیکن را از ایران فراری دادند.

شمسایی:یقهامرابگیریدامابدونکینهتوزی

روایتی جدید از فرار شبانه یورگن لوکادیا

چه کسانی ستاره پرسپولیس را فراری دادند؟

گفت:  ایــران  بســکتبال  ملی پوش 
به  شرایط  امیدوارم  ملی  تیم  درخصوص 
گونه ای پیش برود که به ســود بسکتبال 
ایران باشد و بازی های خوبی را از تیم ملی 

ایران شاهد باشیم.
ارســان کاظمی در گفت وگو بــا ایرنا، در 
خصــوص وضعیــت ســرمربیگری تیم ملی 
بســکتبال اظهار داشــت: من بــه عنوان یک 
ورزشکار و بازیکن مسئولیت و وظایفی دارم که 
باید به آن عمل کنم، اینکه قرار است در آینده 
چه اتفاقی رخ بدهد در حیطه مســئولیت های 
من نیست و طبیعی است که نباید اظهار نظری 

در این خصوص داشته باشم.
وی در مورد اتفاقاتی که در بازی ذوب آهن 
و نفت عراق در سوپرلیگ بسکتبال غرب آسیا 
به وجود آمد، گفت: بازی سوم در تهران خیلی 
خوب بود چرا که از ابتدا توانستیم کنترل توپ 
و میدان را در اختیار بگیریم، آنالیز بسیار خوبی 
هم از این بازی داشــتیم و نسبت به بازی های 

قبلی، عملکرد بهتری را از خودمان به نمایش 
گذاشتیم. ملی پوش بســکتبال تیم ذوب آهن 
یادآور شــد: یکی از کارهایی که در این بازی 
انجام شد و در پیروزی ما نقش بسزایی داشت 
این بود که اجــازه ندادیم بازیکنان نفت عراق 
امتیازهای لازم را کسب کنند و در نهایت هم 
شاهد بودید با چه شرایطی برنده از زمین بازی 
خارج شــدیم. کاظمی در واکنش به شیطنت 
بازیکــن عراقی در پایان بازی و ایجاد درگیری 
در زمین گفت: به نظر من مسئله مهمی نبود 
اما ســطح برخی از بازیکنان همین حد است، 
باید جنبه برد و باخت داشــته باشیم، البته در 
عراق هم شــیطنت هایی انجام شــد و بازیکن 
شماره 4 آنها به گونه ای رفتار کرد که احتمال 
آسیب زدن به بازیکنان وجود داشت. به عنوان 
مثال در بازی اول در تهران با برخوردهایی که 
داشــت در یک صحنه نزدیک بود دست من را 
بشکند اما مهم برد ذوب آهن در این دیدار بود و 
باید تمرکزمان را روی بازی های بعدی بگذاریم.

وی در پایان در مورد شرایط لیگ و مسائل 
مربــوط بــه آن و همینطور حضــور ایران در 
جام جهانی بســکتبال خاطر نشان کرد: درباره 

این مــوارد هم نباید صحبت کنم اما به عنوان 
یک بازیکن موافق مرحلــه ای که بین مرحله 
دوره ای و پلی آف بود نیســتم. در خصوص تیم 

ملی امیدوارم شرایط به گونه ای پیش برود که 
به سود بسکتبال ایران باشد و بازی های خوبی 

را از تیم ملی ایران شاهد باشیم.

کاظمی: امیدوارم اتفاقات تیم ملی به سود بسکتبال باشد

هدف ما موفقیت در بازی های آســیایی هانگژو است و به 
همین دلیل مسابقات جهانی حکم رویداد تدارکاتی برای تیم 

ایران دارد.
حسین نهرودی در گفت وگو با ایرنا، درخصوص اعزام هفت بوکسور 
ایران به بازی های  آســیایی هانگژو، اظهار داشــت: در این مدت سه 
مرحلــه و چندین مســابقه درون اردویی داشــتیم . در واقع از همه 

داشته های  این رشته در انتخابی ها استفاده کردیم.
وی افزود: نتیجه این شــد تا هفت نفر را اعزام کنیم و در واقع این 

نفرات، مقدم بودند. البته جای مسلم مقصودی خالی  است.
نهرودی تصریح کرد: در واقع با چشم و گوش بسته اعزام می شویم چرا که نتوانستیم در تورنمنتی  شرکت کنیم 

یا اردوی مشترکی داشته باشیم.
ســرمربی تیم ملی بوکس گفت: بعد از جابه جایی  در مدیریت فدراســیون، زمان کافی وجود نداشت و تمامی 
تیم های  قدرتمند، از قبل برنامه های خود را تدوین کرده بودند. به همین دلیل نشــد اردو یا مســابقه  بین المللی 
داشته باشیم. وی در خصوص اهدافش از حضور در مسابقات جهانی گفت: هدف اصلی ما بازی های آسیایی هانگژو 
خواهد بود که حکم انتخابی المپیک را دارد. اکنون مسابقات جهانی را در پیش داریم و سپس خرداد قهرمانی آسیا 
برگزار می شود که در واقع این دو مسابقه برای ما حکم رویدادهای  تدارکاتی را برای حضور موفق در هانگژو دارد.

وی خاطرنشان کرد: نیمی از قدرت های  بوکس جهان در آسیا هستند و همین مسئله کار ما را در هانگژو برای 
مدال آوری و کسب سهمیه دشوار می کند.

به نظر می رسد فرزندان جرارد پیکه در یک موضوع مهم 
با او اختلاف نظر دارند.

این روزها شــکیرا به همراه دو پسر خود میان و ساشا زندگی 
جدیدی را در فلوریدا آغاز کرده اســت. آن ها اوایل این ماه اسپانیا 
را به مقصد آمریکا ترک کردند و برای شــروعی تازه پس از جدایی 
پر ســر و صدای شــکیرا و جرارد پیکه آماده شدند. در این بین به 
نظر می رســد که بچه های پیکه نمی خواهنــد با کارا چیا مارتی 

وقت بگذرانند.
جوردی مارتین، روزنامه نگار اسپانیایی این مسئله را در برنامه Intrusos مطرح کرد. مارتین مدعی شد که بچه ها 
گفتند: »ما نمی خواهیم با او باشــیم«. مارتین هم چنین اضافه کرد: »یک شــرطی که بچه ها به جرارد پیکه تحمیل 
کردند این بود که او بدون کارا در میامی با آنها ماقات کند. بچه ها نمی خواهند کارا را ببینند. آن ها گفته اند لطفا، 
ما نمی خواهیم در ۱۰ روزی که در میامی ســپری می کنیم با او باشــیم.« مارتین توضیح داد که توافقنامه حضانت 
شــکیرا و پیکه به چه شــکلی است. او ادعا کرد که پیکه ۱۰ روز از ماه را دارد که می تواند با پسرانش سپری کند. او 
همچنین توضیح داد که اگر پیکه به میامی نقل مکان کند، حضانت بچه ها بین او و شکیرا به صورت نصف - نصف 
تقسیم می شود. مارتین همچنین معتقد است بچه ها از مادرشان حمایت می کنند و دیده اند که او در یک سال گذشته 
چقدر رنج کشیده است. طبق گزارش روزنامه اسپانیایی La Vanguardia، پیکه حضانت فرزندان خود را در تمام 
تعطیات مدرسه، از جمله روز شکرگزاری، کریسمس، و تعطیات بهاری بر عهده دارد. در مورد تعطیات تابستانی، 

زمان بچه ها 7۰ - 3۰ تقسیم می شود و پیکه بیشتر روزها را برای خودش در اختیار دارد.

اختلاف شدید پسران پیکه با کلارانهرودی: هدف مان موفقیت در هانگژو است


